

No. 14120. CONVENTION RELATING TO CIVIL LIABILITY IN THE FIELD OF MARITIME CARRIAGE OF NUCLEAR MATERIAL. CONCLUDED AT BRUSSELS ON 17 DECEMBER 1971<sup>1</sup>

N° 14120. CONVENTION RELATIVE À LA RESPONSABILITÉ CIVILE DANS LE DOMAINE DU TRANSPORT MARITIME DE MATIÈRES NUCLÉAIRES. CONCLUE À BRUXELLES LE 17 DÉCEMBRE 1971<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on:*

1 October 1975

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

(With a declaration of application to Berlin (West). With effect from 30 December 1975.)

*Certified statement was registered by the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on 29 December 1975.*

---

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le:*

1<sup>er</sup> octobre 1975

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Avec déclaration d'application à Berlin-Ouest. Avec effet au 30 décembre 1975.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le 29 décembre 1975.*

---

No. 14151. PROTOCOL AMENDING THE SINGLE CONVENTION ON NARCOTIC DRUGS, 1961. CONCLUDED AT GENEVA ON 25 MARCH 1972<sup>2</sup>

---

N° 14151. PROTOCOLE PORTANT AMENDEMENT DE LA CONVENTION UNIQUE SUR LES STUPÉFIANTS DE 1961. CONCLU À GENÈVE LE 25 MARS 1972<sup>2</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

30 December 1975

MONACO

(With effect from 29 January 1976.)

*Registered ex officio on 30 December 1975.*

---

RATIFICATION

*Instrument déposé le:*

30 décembre 1975

MONACO

(Avec effet au 29 janvier 1976.)

*Enregistré d'office le 30 décembre 1975.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 974, p. 255.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 976, No. I-14151, and annex A in volumes 980, 985, 988, 989 and 990.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 974, p. 255.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 976, n° I-14151, et annexe A des volumes 980, 985, 988, 989 et 990.